

شروط وأحكام عرض FlyDay FlyDay offer Terms and Conditions

- A 5% discount will be applied to the total amount spent on domestic and international flights (no cap).
- A 15% discount will be applied to the total amount spent on domestic and international hotels (no cap).
- A 5% discount will be applied to the total amount spent on local cruises (no cap).
- Receive 10,000 FlyDay points for your first flight booking.
- Receive 10,000 FlyDay points for your first hotel booking.
- No minimum spending amount is required to avail the discount.
- There is no maximum limit on the number of times the discount can be used during the promotion period.
- The discount is valid on both the FlyDay website and mobile application.
- The offer is valid from 15th December 2024 to 31st March 2025.
- The discount is applicable to meem credit cards (CC) and meem debit cards (DC).
- Customers must use the promo code "MEEM" during booking to redeem the discount.
- خصم 5% على المبلغ الإجمالي للرحلات الجوية المحلية والدولية (دون حد أقصى).
- خصم بنسبة 15% على المبلغ الإجمالي للإقامات الفندقية المحلية والدولية (دون حد أقصى).
- خصم بنسبة 5% على المبلغ الإجمالي للرحلات البحرية المحلية (دون حد أقصى).
- 10,000 نقطة FlyDay عند إجراء أول حجز رحلة جوية.
- 10,000 نقطة FlyDay عند إجراء أول حجز فندقي.
- لا يوجد حد أدنى للمبلغ للاستفادة من الخصم.
- لا يوجد حد أقصى لعدد مرات استخدام كود الخصم خلال فترة العرض.
- الخصم متاح على موقع FlyDay الإلكتروني وتطبيق الهاتف المحمول.
- العرض ساري من 15 ديسمبر 2024 حتى 31 مارس 2025.
- يطبق الخصم على بطاقات ميم الائتمانية وبطاقات ميم البنكية (مدى).
- يجب على العملاء استخدام رمز العرض الترويجي "MEEM" أثناء الحجز للاستفادة من الخصم.

Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,
Telephone: 8001166336, Website: meem.com
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208
Licensed with number: 2007
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،
الرقم الموحد (7001399042)، سجل تجاري رقم (2052001920)
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

- This offer is subject to FlyDay's terms and conditions.
- Discounts will be applied at the time of payment after entering the promo code "MEEM"
- The Bank and FlyDay reserve the right to modify or cancel the offer without prior notice.
- Credit Card APR (Annual Percentage Rate starting from 51.31% subject to a principal amount of SAR 10,000
- Offer does not apply on e-wallet transactions. (ApplePay, Mada Pay, Samsung Pay)

- يخضع هذا العرض لشروط وأحكام FlyDay
- يتم تطبيق الخصم عند الدفع بعد إدخال رمز العرض الترويجي "MEEM"
- تحتفظ FlyDay ومصرفية ميم الرقمية بحق تعديل أو إلغاء العرض دون إشعار مسبق.
- معدل النسبة السنوي للبطاقات الائتمانية (APR) يبدأ من 51.31% بناءً على مبلغ أساسي قدره 10,000 ريال سعودي.
- العرض لا يشمل المعاملات باستخدام المحافظ الإلكترونية (Apple Pay, mada Pay, Samsung Pay)

Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)
 Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)
 P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,
 Telephone: 8001166336, Website: meem.com
 National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,
 Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208
 Licensed with number: 2007
 and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مغلقة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،
 الرقم الموحد (7001399042)؛ سجل تجاري رقم (2052001920)
 صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،
 هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com
 العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،
 وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208
 مرخص لها برقم ترخيص: 2007،
 وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي